
27 Δεκεμβρίου 2008

Συνέντευξη π. Νεκταρίου στην εφημερίδα «Η 
Σφήνα» – μέρος 2ο
/ Συνεντεύξεις

Η συνέχεια του άρθρου

Συνέντευξη π. Νεκταρίου Μουλατσιώτη στην εφημερίδα «Η Σφήνα» – μέρος 1ο

7. Γιατί πιστεύετε ότι τα Μ.Μ.Ε. βάλλουν κατά του Εφραίμ; Τι 
έχουν να κερδίσουν;

Αυτό που κερδίζουν είναι τηλεθέαση, ακροαματικότητα κ.λπ. Το Βατοπαίδι σήμερα 
πουλάει. Αλλά νομίζω ότι μερικά από τα ΜΜΕ στη συγκεκριμένη υπόθεση έχουν 
γίνει ένα πιόνι στην ιστορία, στην κοινή γραμμή που έχει δοθεί από κάποιους για 
την εξόντωση των θεσμών, την περιθεριοποίηση της Εκκλησίας, το διαχωρισμό 
Εκκλησίας και Κράτους, όπως έχω γράψει και σε πρόσφατο άρθρο μου στο 
πρακτορείο εκκλησιαστικών ειδήσεων www.romfea.gr Δεν βλέπετε τί γίνεται 
αυτές τις ημέρες μετά το θάνατο του 15χρονου Αλέξη από έναν αστυνομικό. 
Καίγεται όλη η Ελλάδα, ζούμε μία χαοτική κατάσταση. Δεν νομίζω να πιστεύετε 
ότι οι μαθητές ή οι αναρχικοί την έχουν προκαλέσει. Απλά πίσω από αυτήν την 
κατάσταση παίζονται μεγάλα συμφέροντα, υπάρχουν φοβερές πολιτικές 
σκοπιμότητες κ.λπ. Έτσι και με το Βατοπαίδι, τα ΜΜΕ είναι το πιόνι της υπόθεσης 
που το στρέφουν «οι μεγάλοι» όπως θέλουν. Μα δεν προσέξατε ότι υπάρχει μία 
μονόπλευρη ενημέρωση για το θέμα του Βατοπαιδίου; Και ειλικρινά σας συγχαίρω 
για την παραχώρηση αυτής της συνέντευξης. Ξέρετε ότι με καλέσανε σε εκπομπή 
για το Βατοπαίδι επειδή νόμιζαν ότι θα κατακρίνω τον π. Εφραίμ και όταν είδαν 
ότι έπαιρνα το μέρος του, με έκοψαν; Το ίδιο έχει συμβεί σε πολλούς από ότι έχω 
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μάθει. Όποιος είναι υπέρ του Βατοπαιδίου δεν έχει λόγο στα ΜΜΕ. Δεν είναι αυτό 
άξιο απορίας;

8. Ταυτίζεστε με τον Εφραίμ; Ταυτίζετε τον μοναχισμό με τις 
πράξεις του;

Δεν γνωρίζω αν ταυτίζομαι με τον Γέροντα Εφραίμ, αυτό το γνωρίζει μόνο ο Θεός. 
Πάντως αν ήμουν στη θέση του νομίζω ότι και εγώ το ίδιο θα έκανα όσον αφορά 
τη διεκδίκηση και την αξιοποίηση της περιουσίας της μονής. Ο μοναχισμός δεν 
έχει θίγει καθόλου από τις πράξεις του, τις ενέργειές του. Όταν πρόσφατα, την 
προηγούμενη εβδομάδα είχα πάει στο Βατοπαίδι για μία επίσκεψη συμπαράστασης, 
είδα ότι όλα λειτουργούν εκεί όπως παλαιότερα, με πλήρη ευταξία και 
εκκλησιαστικό ήθος. Οι Ακολουθίες, οι εξομολογήσεις, τα διακονήματα, η λατρεία 
του Θεού, η φιλοξενία και η εξυπηρέτηση των προσκυνητών «τα πάντα 
ευσχημόνως και κατά τάξιν» (Α΄ Κορ. 14,40) γίνονται στο Βατοπαίδι.

9. Αν θυμάστε, όλα ξεκίνησαν από την πώληση του 
Ολυμπιακού ακινήτου. Ο π. Εφραίμ ζήτησε την ανταλλαγή από 
το δημόσιο για να στεγάσει δραστηριότητες της Μονής, 
ωστόσο το πούλησε σε εταιρεία κυπριακών συμφερόντων. Δεν 
νομίζετε ότι είναι προκλητικό αυτό;… (περισσότερα…)
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